
Z Á P I S 
ze zasedání ÚR ČZS Brno-venkov, konaného 13.4.2015 v zasedací místnosti č.412 ve 

  třetím poschodí, Křenová 67 Brno 

 

 

Přítomni : dle presenčních listin                     příl. č.1 

 

Program schůze :                                            příl. č.2 

 

1. Mgr. Flíček zahájil schůzi, přečetl program, nikdo neměl připomínku k programu, takţe byl 

jednohlasně odsouhlasen. Jako zapisovatelka byla schválena Věra Jirkůvová 

 

2. Volby do komisí mandátové a návrhové 

Mandátová komise:  Milan Sehnal ,  Ing. Jiří Procházka, Jan Langer ZO Ochoz 

Návrhová komise:  Ing.Věra Ševčíková, Libuše Jaňová ZO Moravany  Boţena Chmelíková 

ZO Moravany 

Zástupci všech komisí byli jednohlasně schváleni.  

Jako ověřovatelé zápisu byli schváleni : Mgr. Josef Flíček,  Věra Krpenská 

 

3.Zpráva o vykonané práci a stavu členské základny         příl č.3 

Předseda Josef Zavřel informoval : 

Byla zřízena Rozhodčí komise při Ústředí Praha s celostátní působností, jejímţ úkolem je 

řešení sporných náleţitostí v ČZS.  

5.5. 2015 proběhne na Křenové 67 Brno oblastní porada  k problematice RL a jejich zapsání 

v Rejstříkovém registru. Svolává předseda ČZS Praha Stanislav Kozlík spolu  

s  místopředsedou JUDr. Ladislavem Labutou. 

Časopis Zahrádkář – doporučuje se vyuţívat webové stránky časopisu a objednávat se slevou 

pro ZO. 

V roce 2014 byli RR oceněni:  František Dostál ZO Šlapanice, Mgr. Josef Flíček ZO Ivančice, 

Mgr. Marie Kulhánková ZO Tišnov, Ing. Jiří Procházka ZO Šlapanice, Jan Šotnar ZO 

Ţidlochovice a Roman Miškář ZO CEMO Mokrá.   

Informoval přítomné, ţe představenstvo  ÚR Brno-venkov doporučilo přijetí ZO Znojmo, 

Praţská 1 pod ÚS Brno-venkov a doporučuje přítomným odsouhlasení přestupu. 

Upozornil, ţe ţádosti o dotace je nutné předkládat ve stanoveném termínu a následně i jejich 

vyúčtování. 

Přednesl programovou orientaci ČZS pro období 2015 – 2019 

 

4. Zprávu o hospodaření přednesla Věra Krpenská.      příl č.4 

 

5. Zprávu kontrolní komise přednesl př. Vlastimil Gapčo            příl.č.5 

 

6. Návrh plánu  činnosti na rok 2015 přednesl předseda Josef Zavřel.    příl. č.6 

7. Návrh rozpočtu na rok 2015  přednesla Boţena Chmelíková.             příl.č.7 

 

8. Ing. Jiří Procházka informoval  o jihomoravském ZOK 2014/2015      příl.č. 8 

. Za práci mu př.Flíček poděkoval.  

 

 

 

 



9.. Diskuse k bodům 3-7: 

 

Př. Sehnal informoval o probíhající soutěţi „Mladý zahrádkář“ a vyzval přítomné k vysílání 

účastníků z jejich ZO. V současné době se zúčastňují pouze děti z Ivančic, Němčic a Březiny. 

Ing. Ševčíková informovala o práci Klubu zahrádkářek  

Ing. Procházka přednesl zprávu o proběhlém ZOK 

Pan Jan Langr  z Ochoze vznesl dotaz na terénní cvičení v roce 2015. Nebude se konat 

Pan Hynek Lacina vznesl dotaz na moţnost zasílání „Hlášení o činnosti“ elektronicky – je to 

moţné. 

 

10. Projednání usnesení ze schůze a jeho schválení : 

Zprávu mandátové komise přednesl. Ing. Jiří Procházka 

Přítomných bylo 35 delegátů 

Zpráva návrhové komise: 

Navrţené usnesení bylo jednohlasně schváleno, přednesla  : Ing. Věra Ševčíková 

Schválené usnesení                                                                     příl.č.9 

 

11. Zakončení schůze 

Schůze byla ukončena v 16,45.  

Mgr. Josef Flíček poděkoval přítomným za účast.,  

    

 

 

Zapsala: Jirkůvová Věra 


